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Formandens beretning for 2020


Endnu et år er gået i Arrild vandværk. I 2020 har vi udpumpet 179.454 m3 hvilket 
er 2.178 m3 mere end i 2019. Dermed er det igen i 2020 en ny rekord i udpumpet 
vandmængde.

Ud af de godt 179.000 m3 har de 11 storforbrugere brugt knap 133.000 m3, hvilket 
svarer til ca 74% af det samlede forbrug.


I 2020 fik vi installeret nyt styrer system, som jeg også nævnte og viste sidste år. 
Det har gjort at det er meget nemmere at kontrollerer vandværket på afstand. Vi 
kan på telefon eller computer se hvad vi udpumper og hvad vores lager af renset 
vand er. Vi kan ligeledes tænde og slukke alle pumper m.m. Dagligt får jeg en drifts 
rapport, hvor jeg kan se det sidste døgns forbrug.


Vi har fået sået græs rund om vandværket, samt opsat blomster kasser. Vi synes 
selv det er blevet rigtigt godt, og har fået mange positive tilkendegivelser på dette.

Vandværket har bestilt og fået opsat 2 blomster kasser, som folk nok har set.


Vi fik i slutningen af August lavet nyt nedsivnings anlæg, til vores skyllevand fra 
filtrene i vandværket.


Som nævnt de sidste 2 år arbejder vi på en tilbygning. Vi har fået lavet tegninger 
samt fået et prisoverslag. Men pga Corona har håndværker ikke tid pt. Vi håber det 
kan lade sig gøre at få bygget i slutningen af 2021.


Vi har stadig BAM over grænseværdien i vores gamle og mindste boring, som er 
fra 1977 og 34 m. dyb. Derfor må vi kun bruge vand fra denne hvis det blandes 
med vand fra vores dybe boring, som er fra 1987 og 203,5 meter dyb.(Ribe 
formationen)


Som jeg nævner hvert år er det forbrugerens eget ansvar at tjekke vandmålere og 
sikre sig at der ikke er utætheder. Det er også forbrugerens eget ansvar at tjekke at 
afregningen af vand passer med det aktuelle forbrug.


Tilslut en stor tak til vores vandværks passer for indsatsen i 2020, samt tak til 
bestyrelse og suppleanter.
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